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OSNOVNA ŠKOLA VOLTINO 
VINKOVAČKA 1, ZAGREB 
ŠKOLSKI ODBOR 
KLASA: 007-02/25-02/1 
URBROJ: 251-197-25-2 
U Zagrebu, 20.02.2025. 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 42. ŠKOLSKOG ODBORA 
 

Osnovne škole Voltino šk.god. 2024./2025., održane 20.02.. 2025. godine s početkom u 17 sati. 
Prisutni članovi ŠO: Morana Strahija, Goran Cindrić, Maja Ogrizek, Ksenija Kulić, Branka 
Vukadinović, Ivona Boban 
Odsutni: Vanesa Jurić 
Ostali prisutni: Ksenija Gluhak, ravnateljica škole 
Sjednicom predsjedava Morana Strahija, predsjednica ŠO, koja konstatira da postoji kvorum (6 
članova) za pravovaljano odlučivanje. 
 
DNEVNI RED:  
 

1. Verifikacija Zapisnika s 41. sjednice Školskog odbora 
2. Radni odnosi 
3. Financijsko izvješće za 2024. godinu 
4. Donošenje Pročišćenog teksta Statuta OŠ Voltino 
5. Zamolba za zakup dvorane 
6. Razno 

 
Predsjednica ŠO Morana Strahija dala je dnevni red na glasovanje i isti je jednoglasno, 

sa 6 glasova ZA prihvaćen. 
 
Ad.1.) Verifikacija zapisnika s 41. sjednice ŠO 
 
 Članovi ŠO su s 6 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Zapisnik s 41. sjednice ŠO jednoglasno se prihvaća . 
 
Ad.2) Radni odnosi 

 
Ravnateljica škole Ksenija Gluhak upoznaje članove ŠO s trenutnom situacijom 

vezanom uz natječaje i od članova ŠO traži suglasnost za primanje pomoćnika u nastavi (prilog 
1). 

 
a) Tomislava Preksavec - pomoćnik u nastavi u 2.a razredu 
b) Ivane Marčina - pomoćnik u nastavi u 3. razredu  

 
 Ravnateljica škole Ksenija Gluhak također traži od članova ŠO suglasnost za primanje 
u radni odnos: 

a) Maricu Harapin - spremačica, puno radno vrijeme, neodređeno - do sada je radila na 
pola radnog vremena 
b) Marinu Laća - računovodstveni referent, neodređeno, pola radnog vremena 
c) Darko Medved – domar-ložač, neodređeno, puno radno vrijeme 
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Predsjednica ŠO Morana Strahija daje suglasnosti na glasovanje i članovi ŠO su sa 6 
glasova ZA donijeli sljedeći 

 
ZAKLJUČAK: 
 

1. Ravnateljici škole Kseniji Gluhak jednoglasno daje se suglasnost za primanje u radni 
odnos : 
 
      a) Tomislava Preksavec - pomoćnik u nastavi u 2.a razredu 

b) Ivane Marčina - pomoćnik u nastavi u 3. razredu  
c) Marice Harapin - spremačica, puno radno vrijeme, neodređeno - do sada je radila na 
pola radnog vremena 
d) Marine Laća - računovodstveni referent, neodređeno, pola radnog vremena 
e) Darka Medved - domar, neodređeno, puno radno vrijeme 

 
Ad.3) Financijsko izvješće za 2024. godinu 
 

Ravnateljica škole Ksenija Gluhak upoznaje članove ŠO s Financijskim izvješćem za 
2024.godinu (prilog 2).  

 
Predsjednica ŠO Morana Strahija daje isti na glasovanje i članovi ŠO su sa 6 glasova 

ZA donijeli sljedeći 
 

ZAKLJUČAK: 
 
1. Financijsko izvješće za 2024.godinu se jednoglasno prihvaća. 

 
Ad.4) Donošenje Pročišćenog teksta Statuta OŠ Voltino 
 

Ravnateljica škole Ksenija Gluhak upoznaje članove ŠO s pročišćenim tekstom Statuta 
OŠ Voltino. (prilog 3) 

Nakon što je ravnateljica škole Ksenije Gluhak upoznala članove s pročišćenim tekstom 
Statuta, predsjednica ŠO Morana Strahija daje isti na glasovanje i članovi ŠO su sa 6 glasova 
ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 

 
1. Pročišćeni tekst Statuta OŠ Voltino se jednoglasno prihvaća. 

 
Ad.5) Zamolba za zakup dvorane 
 

Ravnateljica škole Ksenija Gluhak traži od članova ŠO suglasnost za davanje u zakup 
dvoranu (prilog 4) 

 
a) Medvedgradu - badmintonski klub, utorkom od 18:30 - 20:30 

 
Nakon što je ravnateljica škole Ksenije Gluhak zatražila od članova ŠO suglasnost za 

davanje u zakup dvoranu, predsjednica ŠO Morana Strahija daje istu na glasovanje i članovi 
ŠO su sa 6 glasova ZA donijeli sljedeći 
 
ZAKLJUČAK: 

 



 3 

1. Ravnateljici škole Kseniji Gluhak se jednoglasno daje suglasnost za davanje 
dvorane u zakup 

 
a) Medvedgradu - badmintonski klub, utorkom od 18:30 - 20:30 

 
Ad.6) Razno 

 
Predsjednica ŠO Morana Strahija predaje riječ ravnateljici škole Kseniji Gluhak koja 

upoznaje članove ŠO s trenutnom situacijom u školi. Ravnateljica škole je obavijestila članove 
ŠO da je sanacija pročelja, koja je bila u planu u veljači, odgođena do kraja školske godine. Za 
zaštitnu panel ogradu sa sjeverne strane su pristigle 3 ponude (prilog 5). 02.01. je bilo UV 
vezano uz nove protokole, a i Vijeće roditelja je upoznato s istim. Sve je postavljeno prema 
naputku Ministarstva. Također je dogovoreno postavljanje sigurnosne brave sa šifrarnikom. 
Školska natjecanja su u završnim fazama. Na kraju sastanka ravnateljica škole Ksenija Gluhak 
je najavila završetak mandata članova. 

Nakon izvještaja ravnateljice škole Ksenije Gluhak, predsjednica ŠO Morana Strahija 
daje isti na glasovanje i članovi ŠO sa 6 glasova ZA donose 
 
ZAKLJUČAK: 

 
1. Izvještaj ravnateljice škole Ksenije Gluhak se jednoglasno prihvaća. 

 
 
Sjednica je završena u 18,30 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR;                        PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 
Branka Vukadinović         Morana Strahija 
 


